
Юрій Єгоренко:
«Обрав «Сильну Україну», бо хочу щоб Україна була дійсно сильною!»

Виборчий округ №96 є непро
стим. Він об’єднує чи не найроз
винутіші міста Київщини - Бучу, 
Вишгород, Славутич і райони, ко
трі найбільше постраждали від 
аварії на Чорнобильській АЕС -  
Бородянський, Вишгородський, 
Іванківський, Поліський. Склад
ний регіон -  великі проблеми. Та 
Юрій Олександрович Єгоренко, 
кандидат у народні депутати по 
цьому округу від політичної партії 
«Сильна Україна», готовий захи
щати інтереси мешканців регіо
ну, бо переконаний, що має д о 
статньо досвіду і стремління для  
здійснення результативних ре
форм.

- Юрію Олександровичу, Ви 
йдете на вибори народних депу
татів України по виборчому окру
гу №96. Що спонукало до при
йняття такого рішення і з якими 
намірами йдете до українського 
парламенту?

- Переконаний, що 
сьогодні кожен патріо
тично налаштований 
українець приймає рі
шення, спрямовані на 
збереження суверені
тету та зміцнення на
шої країни. Ми пере
живаємо складний пе
ріод. Війна, економіч
ний занепад, падіння 
рівня життя населен
ня. Це все -  жорсткі 
реалії сьогодення. 
Тому до новообраної 
Верховної Ради мають 
прийти люди, які дба
ють не про реалізацію 

особистих планів та збільшення 
власного капіталу, а ті, хто реально 
готовий багато працювати на благо 
рідної землі. Сьогодні потрібні діє
вий план порятунку нашої держави і 
народні депутати, які мають достат
ньо життєвого досвіду та бажання, 
щоб цей план реалізувати. Вважаю, 
що моя неналежність до будь-якого 
олігархічного клану, моя позиція со- 
ціально-орієнтованого політика, 
який має успішний досвід подолан
ня конкретних проблем на місцево
му рівні, будуть корисні як для укра
їнського парламенту, так і для дер
жави в цілому. Тому і йду на вибори.

Чому обрав округ №96? Тому що 
до нього входить рідне мені місто 
Славутич і території, які мають спіль
ні «післячорнобильські» проблеми. І 
я бачу та знаю, як ці проблеми по
трібно вирішувати.

- Ви йдете на вибори за під
тримки «Сильної України»?

- Так. Я обрав «Сильну Україну», 
бо хочу, щоб Україна була дійсно

сильною! І це мій усвідомлений ви
бір. Я позапартійний, маю власне 
бачення і щодо подолання негараз
дів у східних регіонах, і щодо виходу 
із економічної кризи. І це бачення 
збігається із основними положення
ми програми партії Сергія Тігіпка 
«Сильна Україна». Тому своїх одно
думців я бачу саме в лавах цієї полі
тичної сили. І йду на вибори під зна
менами цієї партії без будь-яких 
внутрішніх протиріч.

Сергій Тігіпко вже неодноразово 
доводив українцям свою рішучість 
та відповідальність перед складни
ми завданнями, вміння працювати 
на результат. Саме такі політики по
трібні зараз нашій країні: досвідчені, 
рішучі, прагматичні та патріотично 
налаштовані.

Разом з тим я готовий підтриму
вати ініціативи та співпрацювати з 
представниками тих політичних сил, 
які діють не з власної користі, а за
ради кращого майбутнього нашої 
держави.

- Ви маєте достатній досвід 
для здійснення реформ?

- Так. І мою практичну діяльність
реально видно у Славутичі. Свого 
часу разом із Славугицьким міським 
головою  Володимиром
Удовиченком ми розпочали впрова
дження реформи ЖКГ у нашому міс
ті, результати якої кажуть самі за 
себе. Наше місто протягом останніх 
10 років визнається або перемож
цем, або призером загальнодер
жавних та обласних конкурсів бла
гоустрою міст. В результаті рефор
ми Славутич має унікальну модель 
надання комунальних послуг насе
ленню, в якій права споживачів сто
ять вище від інтересів надавачів по

слуг. Я впевнений, що наш успішний 
та позитивний досвід в найближчий 
час зацікавить всю Україну.

Крім того, я чітко знаю, що по
трібно для розвитку малого та се
реднього бізнесу. Знаю, що треба, 
аби створити нові робочі місця, як 
забезпечити гідне життя в регіонах, 
щоб вони не залежати від центру. В 
мене є досвід успішної боротьби з 
корупцією, принаймні на рівні міста. 
Я не звик кидати слова на вітер і обі
цяти зробити те, чого не знаю.

- Якими, на Вашу думку, є най
більші проблеми, які хвилюють 
жителів Вашого округу? І яким 
чином ці проблеми можна вирі
шити?

- Найважливіша проблема -  
Чорнобиль та наслідки катастрофи 
на АЕС. Це питання загальнодер
жавної ваги, але Київщина -  най
більш постраждала територія. 
Сьогодні ті, хто ціною власного жит
тя намагався ліквідувати наслідки 
аварії, по суті, залишилися наодинці 
зі своїми бідами і проблемами. 
Соціальні виплати, допомоги скоро
чуються, на обіцяне лікування за ра
хунок держави і годі розраховувати, 
території, які зазнали радіаційного 
впливу, а це райони з мого округу -  
Поліський, Іванківський, Бородянсь
кий, по суті, знаходяться на грані ви
живання, оскільки там не дозволено 
вкладення інвестицій та відкриття 
нових підприємств. Як і за що жити 
людям? Запитань багато. А відповіді 
можна знайти лише на рівні держа
ви.

Зараз є можливість реформува
ти політику держави по відношенні 
до економічно депресивних райо
нів, до 30-кілометрової зони відчу

ження та промислового майданчика 
ЧАЕС. Це величезний потенціал для 
створення високотехнологічного 
виробництва та високооплачуваних 
робочих місць для мешканців усього 
регіону. Є певні ідеї, пропозиції від 
адміністрації ЧАЕС, які потребують 
реалізації. Працюючи у парламенті, 
я зможу знайти механізми реалізації 
цих життєво важливих проектів.

- Щоб Ви порадили виборцям, 
які 26 жовтня прийдуть на вибор
чі дільниці вирішувати майбутнє 
України?

- Бути пильними і мудрими. Не 
вірте оманливим словам та не під
давайтеся незрозумілим закликам. 
На жаль, вже зараз почали працю
вати спеціалісти так званого «чор
ного піару». Це видно навіть на при
кладі рідного мені Славутича. Я го
товий, що на мене виллють не одне 
відро бруду. Але ж вдумайтеся, ша
новні, якби все те, що починають 
розповідати, було правдою, то вони, 
оці «сміливці», зібрали масу доказів і 
на мене вже давно б відкрили спра
ву в прокуратурі. Значить, все це 
брехня. Отже, ці люди працюють не 
проти кандидата, вони працюють 
проти вас, виборців. І як результат, 
округ може отримати не захисника, 
який відстоюватиме у Верховній 
Раді інтереси його жителів, а черго
вого «засідателя», який вирішувати
ме свої проблеми та захищатиме 
власний бізнес.

Тому, йдучи на вибори, не прода
вайте свій голос, а прислуховуйтеся 
до свого серця, воно не помиляєть
ся. Голосуйте за людей, які своїми 
справами довели відданість рідній 
громаді! У нас є єдиний шанс разом 
зробити Україну сильною!


